
Protokół nr XXXIII/21  

z sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się dnia 22 kwietnia 2021 r.  

w godz. 9:00-15:00. 

 

Ustawowa liczba radnych   - 21 

Obecni na sesji radni     - 21 

(którzy, zarejestrowali się w programie eSesja) 

 

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz 

3. Łukasz Gędek 

4. Łukasz Goldman 

5. Joanna Jarosławska 

6. Dariusz Kmiecik 

7. Renata Kosińska-Graf 

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak 

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska 

13. Damian Kunert 

14. Jarosław Kurzawa 

15. Marek Lewandowski 

16. Ewa Marszałek 

17. Piotr Pacelt 

18. Janusz Plajzer 

19. Tomasz Pohl 

20. Tomasz Siemienkowicz 

21. Jakub Trenkner 

 

 W obradach sesji za pomocą środków porozumiewania się na odległość udział wzięli: 

Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Sekretarz 

Miasta Izabela Dobrowolska, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Radca prawny Bartosz 

Marchel. 

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
 

XXXIII sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że zalogowanych do programu 

eSesja jest 18 radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące.  

 

Po chwili do programu eSesja zalogowało się jeszcze 3 radnych. 

 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  

w zdalnym systemie obradowania na sesji osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 i 1378) obrady sesji  

są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz 

w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent 
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Miasta Zduńska Wola.   

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie 

umowy powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej 

kadencji Rady Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali dwa nowe projekty uchwał: 

1) zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wymagania, 

jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 56/21 z dnia 15.04.2021 r.); 

2) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Zduńskowolskim dotyczącego przeprowadzenia zmian w ewidencji gruntów  

i budynków w związku z aktualizacją (weryfikacją) użytków gruntowych 

na działkach położonych w obrębach geodezyjnych 0004 i 0013 miasta Zduńska 

Wola (druk nr 57/21 z dnia 19.04.2021 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie punktu 16a  

w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego wymagania, jakie powinien spełniać projekt budżetu 

obywatelskiego Miasta Zduńska Wola (druk nr 56/21 z dnia 15.04.2021 r.) i poddał  

pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 16a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wymagania, jakie 

powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego Miasta Zduńska Wola (druk nr 56/21 z dnia 

15.04.2021 r.).”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, 

Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Bladowski, Renata Kosińska-Graf, Damian Kunert 
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Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie punktu 16b 

w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Powiatem Zduńskowolskim dotyczącego przeprowadzenia zmian w ewidencji 

gruntów i budynków w związku z aktualizacją (weryfikacją) użytków gruntowych na działkach 

położonych w obrębach geodezyjnych 0004 i 0013 miasta Zduńska Wola (druk nr 57/21 z dnia  

19.04.2021 r.).”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 16b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Zduńskowolskim 

dotyczącego przeprowadzenia zmian w ewidencji gruntów i budynków w związku  

z aktualizacją (weryfikacją) użytków gruntowych na działkach położonych w obrębach 

geodezyjnych 0004 i 0013 miasta Zduńska Wola (druk nr 57/21 z dnia 19.04.2021 r.).”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Bladowski, Renata Kosińska-Graf, Damian Kunert  

 

  Radny Łukasz Goldman złożył wniosek formalny w sprawie: W imieniu Klubu radnych 

Prawo i Sprawiedliwość proszę o wprowadzenie zmiany w porządku obrad i wprowadzenie 

punktu 5a pn. „Omówienie sytuacji zaistniałej w spółce MPWiK w Zduńskiej Woli, którą 

przedstawili pracownicy w liście do Prezydenta Zduńskiej Woli i Rady Miasta Zduńskiej Woli 

w szczególności zmian w regulaminie organizacyjnym spółki, trudnej sytuacji finansowej  

i działań Zarządu w stosunku do pracowników, które pracownicy oceniają jako ocierające się 

o mobbing”. Uzasadnienie: 1. Prezydent otrzymał pismo już 8 kwietnia, miał zatem czas 

rozeznać się w sytuacji i na pewno poczynił jakieś kroki w tej sprawie. 2. Pod listem podpisała 

się prawie cała załoga, prosząc o pomoc Prezydenta i Radę Miasta, co wskazuje na trudną 

sytuację w spółce. 3. Radni Klubu Prawo i Sprawiedliwość wyrażają zaniepokojenie bieżącą 

sytuacją spółki i obawiają się o jej przyszłość. 

 

  Radny Jacek Krata poprosił o przerwę w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił przerwę techniczną w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum. 

 

 W sprawie porządku obrad głos zabrali: radny Łukasz Goldman, radny Tomasz Pohl, 

radny Jacek Krata, radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Przewodniczący Rady Miasta 

Jakub Trenkner. 
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 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie wniosek 

formalny złożony przez radnego Łukasza Goldmana w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku formalnego w sprawie: W imieniu Klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość proszę  

o wprowadzenie zmiany w porządku obrad i wprowadzenie punktu 5a pn. „Omówienie sytuacji 

zaistniałej w spółce MPWiK w Zduńskiej Woli, którą przedstawili pracownicy w liście 

do Prezydenta Zduńskiej Woli i Rady Miasta Zduńskiej Woli w szczególności zmian  

w regulaminie organizacyjnym spółki, trudnej sytuacji finansowej i działań Zarządu w stosunku 

do pracowników, które pracownicy oceniają jako ocierające się o mobbing”. Uzasadnienie:  

1. Prezydent otrzymał pismo już 8 kwietnia, miał zatem czas rozeznać się w sytuacji i na pewno 

poczynił jakieś kroki w tej sprawie. 2. Pod listem podpisała się prawie cała załoga, prosząc  

o pomoc Prezydenta i Radę Miasta, co wskazuje na trudną sytuację w spółce. 3. Radni Klubu 

Prawo i Sprawiedliwość wyrażają zaniepokojenie bieżącą sytuacją spółki i obawiają 

się o jej przyszłość. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Roman Kubiś, Janusz Plajzer 

PRZECIW (10) 

Joanna Jarosławska, Mariusz Kubiak, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Renata Kosińska-Graf, Damian Kunert 

 

 Wniosek został odrzucony. 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 46/21 z dnia 08.04.2021 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 47/21 z dnia 08.04.2021 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 49/21 z dnia 09.04.2021 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 51/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 52/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 53/21 z dnia 13.04.2021 r.). 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 54/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 55/21 z dnia 

13.04.2021 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej oraz w sprawie udzielenia bonifikaty (druk nr 50/21 z dnia 09.04.2021 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego (druk  

nr 48/21 z dnia 08.04.2021 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. (druk 45/21 z dnia 

07.04.2021 r.). 

   16a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego wymagania, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 56/21 z dnia 15.04.2021 r.). 

   16b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Powiatem Zduńskowolskim dotyczącego przeprowadzenia zmian w ewidencji 

gruntów i budynków w związku z aktualizacją (weryfikacją) użytków gruntowych  

na działkach położonych w obrębach geodezyjnych 0004 i 0013 miasta Zduńska Wola 

(druk nr 57/21 z dnia 19.04.2021 r.) 

17. Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2020 r.” za 2020 rok. 

18. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Centrum Opieki 

Socjalnej w Zduńskiej Woli za 2020 r. w tym Sprawozdanie roczne z realizacji zadań 

Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2010-2020 

za 2020 r. 

19. Informacja z realizacji w 2020 roku Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Miasta Zduńska Wola na lata 2010-2020. 

20. Sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad zabytkami Miasta Zduńska Wola  

za lata 2019-2020. 

21. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola  

w zakresie wywozu śmieci - realizacja dotychczasowych umów, zestawienie kosztów 

ponoszonych przez mieszkańców z wysokością środków wypłacanych wykonawcy”. 

22. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Realizacja 

planu utwardzania dróg miejskich”. 

23. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza 

kosztów budowy i przyszłych zasad funkcjonowania budowanego basenu przy  

ul. Kobusiewicza”. 

24. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

25. Sprawy różne. 

26. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

27. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Porządek obrad został ustalony. 

     

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miasta. 

  

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z XXXII 

sesji Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony 
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 w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią, czy są do niego 

uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia protokołu z XXXII sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, 

Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Renata Kosińska-Graf, Damian Kunert, Piotr Pacelt 

 

 Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

 

1) radny Łukasz Goldman; 

2) radny Jacek Krata; 

3) radny Marek Lewandowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, 

Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Renata Kosińska-Graf, Damian Kunert, Piotr Pacelt 

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

 Nikt nie zgłosił się do wniosków obywatelskich. 
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Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 46/21 z dnia 08.04.2021 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

zmniejsza o kwotę 458.234 zł dochody z tytułu dotacji celowej otrzymywanej z gmin 

wchodzących w skład porozumienia międzygminnego w sprawie organizacji publicznego 

transportu zbiorowego. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kmiecik, radny Łukasz Gędek. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 46/21 z dnia 08.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Joanna Jarosławska, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (1) 

Renata Kosińska-Graf 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/566/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 
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Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 47/21 z dnia 08.04.2021 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmianę polegającą na:  

1) wprowadzeniu dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na realizację zadania pn.: „Zagospodarowanie terenu wokół zbiornika Kępina”;  

2)  zwiększeniu pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na realizację zadania pn.: „Zagospodarowanie terenu wokół zbiornika Kępina”; 

3) zwiększeniu pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na realizację zadania pn.: „Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie 

Miasta Zduńska Wola”. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wzięła radna Milena Dutkiewicz prosząc o rozważenie usunięcia 

znaku „zakaz parkowania” przy Zbiorniku Kępina na dotychczasowym parkingu przy zatoczce 

autobusowej do czasu przebudowy parkingów, ponieważ mieszkańcy nie mają gdzie 

zaparkować. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk informując,  

że propozycja radnej zostanie przeanalizowana i tam, gdzie jest to możliwe zostaną 

udostępnione miejsca parkingowe przynajmniej na czas budowy parkingów. Ponadto 

poinformował, iż należy zauważyć, że mieszkańcy parkują wszędzie gdzie się da, a warunki 

gruntowe tam są dosyć trudne i pozwalając na nadmierne wjeżdżanie samochodami będzie 

trudno odtworzyć nawierzchnię. 

 

 W dalszej części radna Milena Dutkiewicz zaproponowała, żeby przy głównym wejściu 

na Kępinę, tam gdzie jest również regulamin postawić tablicę, tak jak jest przed wejściem  

do Parku Miejskiego. Na tablicy można zamieścić krótką historię zbiornika, zdjęcia  

jak to wyglądało wcześniej, jakie ryby znajdują się w tym zbiorniku. Radna zasugerowała,  

że powyższe można zrobić przy pomocy Muzeum Historii Miasta. Byłby to dodatkowy walor 

estetyczny. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk informując,  

iż na okres wakacyjny planowana jest tam wystawa plenerowa, ponieważ w tym roku mija 35 

lat od powstania zbiornika. Urząd będzie chciał udokumentować jak to wyglądało od samego 

początku do dnia dzisiejszego z ewentualnymi perspektywami na przyszłość. Ponadto 

poinformował, iż pojawi się czasowa wystawa, ale nie wykluczone, że na stałe pojawi się jakaś 

skrócona wersja. 
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 W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, radny Dariusz Kubiak, radny 

Łukasz Gędek, radny Janusz Plajzer. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 47/21 z dnia 08.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/567/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 49/21 z dnia 09.04.2021 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu miasta dochody w wysokości 150.000 zł, z tytułu dywidendy 

pochodzącej z podziału zysku MSC Sp. z o.o. za 2020 r. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 49/21 z dnia 09.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/568/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 51/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu miasta dochody w wysokości 100.000 zł, z tytułu dywidendy 

pochodzącej z podziału zysku MSC Sp. z o.o. za 2020 r. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 51/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



11 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz , Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/569/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2021 r. (druk nr 52/21 z dnia 13.04.2021 r.).  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza ponownie do budżetu zadanie pn. Przebudowa budynku przy ul. Królewskiej 8  

i zabezpiecza na jego realizację środki w wysokości 177.323 zł. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 52/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Kunert 
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 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/570/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 53/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu zadanie pn.: Zagospodarowanie terenu przy ul. Królewskiej 10a  

i zabezpiecza na ten cel kwotę 60.000 zł. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek, radny Dariusz 

Kmiecik. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

 W dyskusji udział wzięła radna Milena Dutkiewicz informując, iż przeniesienie części 

MOPS-u, zwłaszcza świadczeń 500+, gdzie jest duże zainteresowanie na ul. Królewską nie jest 

dobrym miejscem, ze względu na małą liczbę miejsc parkingowych w tamtym miejscu i być 

może wszystkie miejsca zostaną zajęte przez pracowników. Ponadto radna zapytała,  

ilu pracowników będzie pracowało w MOPS COS przy ul. Królewskiej.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk informując,  

iż większość świadczeń jest załatwiana drogą elektroniczną, a takie świadczenia powinny być 

skumulowane w jednym miejscu, a przy ul. Królewskiej są lepsze warunki na przyjmowanie 

tego typu świadczeń. Ponadto poinformował, iż liczba pracowników jaka będzie tam pracować 

zostanie radnej przedstawiona po uzyskaniu informacji, ile Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej planuje przenieść pracowników, a ile zostanie przeniesionych z Urzędu 

Miasta. 

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 53/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, 

Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (7) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Jacek Krata, 

Dariusz Kubiak, Janusz Plajzer 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kmiecik 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/571/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

  

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 54/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu zadania pn.: 

1) Modernizacja sanitariów na obiekcie sportowo-rekreacyjnym przy ul. prof.  

dr. Tadeusza Kobusiewicza 2-18 - 33.000 zł; 

2)  Zakup ciągnika z osprzętem dla potrzeb MOSiR - 90.000 zł. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięła radna Milena Dutkiewicz pytając o remont sanitariatów  

w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji – czy remont się już rozpoczął i czy trwa. Ponadto  

radna zapytała co z tymi sportowcami, którzy odbywali tam zajęcia, którzy tam trenowali.  

Czy zostaną im zapewnione jakieś inne sale w innych obiektach, czy zostaną gdzieś 

przeniesieni lub zostały im obniżone opłaty i nadal tam ćwiczą oraz jak finansowo dla tych 

Klubów to będzie wyglądać. Radna zapytała również gdzie będzie garażowany ciągnik. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora informując, iż remont zaczął  

się kilka miesięcy temu. Pani Dyrektor korzystając z sił pracowników Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji takie prace prowadziła już przez całą zimę. Pracownicy wyburzyli istniejące 

do tej pory ścianki działowe kabiny, skuli stare kafle, zostały położone płyty kartonowo-

gipsowe na ściany. Częściowo są już położone kafle, zostały wykonane również podejścia 

elektryczne oraz hydrauliczne. Do położenia zostały kafle na ścianach, montaż armatury, 

montaż stałych części kabin prysznicowych. Wszystkie inne wydatki zostały poniesione 

z funduszy z budżetu MOSiR-u, potrzeba 33 000 zł na dokończenie tych prac i na wykonanie 

ich również siłami już fachowymi, tak żeby uniknąć jakiegoś niebezpieczeństwa późniejszych 

awarii. Ponadto Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że cieknący dach w sali 

ćwiczeń zostanie w najbliższym czasie naprawiony również siłami pracowników MOSiR-u.  

Są już zgromadzone odpowiednie środki hydrofobowe, które zabezpieczą przed  

przeciekaniem, więc za parę tygodni, czy za paręnaście dni ta naprawa zostanie wykonana.  
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W tej chwili nie jest znane miejsce garażowania ciągnika oraz nie są znane ewentualne 

propozycje dla grup ćwiczących w tej sali, a po zapytaniu Dyrektora MOSiR zostaną radnej 

udzielone odpowiedzi na piśmie na wszystkie zadane pytania. 

 

 Ponadto radna Milena Dutkiewicz zapytała czy w związku z cieknącym dachem 

kolejność remontów na obiekcie sportowo-rekreacyjnym nie powinna być odwrotna, czyli  

czy nie powinien najpierw być wyremontowany dach, a później sanitariaty. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora informując, iż kolejność 

wykonywania remontu jest jak najbardziej zasadna. Przebudowa całego dachu wymaga prac 

projektowych, przede wszystkim zabezpieczenia środków, to nie będzie inwestycja, która 

będzie kosztowała 10 000 – 20 000, czy 30 000 zł. Ten dach, który jest nad częścią sanitariatów 

jest w tej chwili sprawny i tam nie ma żadnych problemów z przeciekaniem i absolutnie  

te prace, które są w tej chwili na terenie sanitariatów wykonywane nie ucierpią w przypadku 

wykonywania przebudowy całego dachu na reszcie budynku. 

 

 Radna Milena Dutkiewicz poprosiła o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 

 

  Radna Joanna Jarosławska odnosząc się do pytania radnej Mileny Dutkiewicz 

poinformowała, iż część tych zajęć będzie się odbywało na terenie Powiatowego 

Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego. Podpisana jest stosowna umowa więc to miejsce jest 

zabezpieczone. 

 

 W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman, radny Mariusz Kubiak, 

radny Łukasz Gędek, radny Piotr Pacelt. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 54/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Kunert 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/572/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 
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Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 55/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 55/21 z dnia 13.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/573/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej oraz w sprawie udzielenia bonifikaty (druk nr 50/21 z dnia 09.04.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   
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 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek, radny Łukasz 

Goldman, radny Dariusz Kmiecik, radny Piotr Pacelt, radny Janusz Plajzer. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

             

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej oraz w sprawie udzielenia bonifikaty (druk nr 50/21 z dnia 09.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/574/21 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości zabudowanej oraz w sprawie udzielenia bonifikaty. 

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego  

(druk nr 48/21 z dnia 08.04.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  W dyskusji udział wziął radny Łukasz Gędek. 

 

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego (druk nr 48/21 

z dnia 08.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/575/21 w sprawie wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 20-minutową przerwę  

w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum. 

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. (druk nr 45/21 z dnia 

07.04.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. (druk nr 45/21 z dnia 

07.04.2021 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/576/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. 

 

Punkt 16a 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego wymagania, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 56/21 z dnia 15.04.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  W dyskusji udział wziął radny Jacek Krata.  

  

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego wymagania, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 56/21 z dnia 15.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/577/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia Regulaminu określającego wymagania, jakie powinien spełniać projekt budżetu 

obywatelskiego Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 16b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Powiatem Zduńskowolskim dotyczącego przeprowadzenia zmian w ewidencji gruntów 

i budynków w związku z aktualizacją (weryfikacją) użytków gruntowych na działkach 

położonych w obrębach geodezyjnych 0004 i 0013 miasta Zduńska Wola (druk nr 57/21  

z dnia 19.04.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  W dyskusji udział wziął radny Łukasz Gędek.  

  

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

             

 Radny Łukasz Gędek poprosił o 3 minuty przerwy w obradach. 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił przerwę w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Powiatem Zduńskowolskim dotyczącego przeprowadzenia zmian w ewidencji gruntów 

i budynków w związku z aktualizacją (weryfikacją) użytków gruntowych na działkach 

położonych w obrębach geodezyjnych 0004 i 0013 miasta Zduńska Wola (druk nr 57/21  

z dnia 19.04.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIII/578/21 w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia z Powiatem Zduńskowolskim dotyczącego przeprowadzenia zmian 

w ewidencji gruntów i budynków w związku z aktualizacją (weryfikacją) użytków gruntowych 

na działkach położonych w obrębach geodezyjnych 0004 i 0013 miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 17 

Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2020 r.” za 2020 rok. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie nie wnosząc uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła sprawozdanie nie wnosząc uwag.    

    

  Dyskusji nie podjęto. 

             

            Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 r.” za 2020 rok nie wnosząc uwag. 

 

Punkt 18 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Centrum Opieki 

Socjalnej w Zduńskiej Woli za 2020 r. w tym Sprawozdanie roczne z realizacji zadań 

Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2010-2020 

za 2020 r. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie nie wnosząc uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła sprawozdanie nie wnosząc uwag.    

    

  Dyskusji nie podjęto. 

             

            Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Centrum Opieki Socjalnej w Zduńskiej Woli za 2020 r. w tym Sprawozdanie roczne 

z realizacji zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2010-

2020 za 2020 r. nie wnosząc uwag. 
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Punkt 19 

Informacja z realizacji w 2020 roku Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Miasta Zduńska Wola na lata 2010-2020. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację nie wnosząc uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację nie wnosząc uwag.    

    

  Dyskusji nie podjęto. 

             

            Rada Miasta przyjęła informację z realizacji w 2020 roku Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Miasta Zduńska Wola na lata 2010-2020 nie wnosząc uwag. 

 

Punkt 20 

Sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad zabytkami Miasta Zduńska Wola  

za lata 2019-2020. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie nie wnosząc uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła sprawozdanie nie wnosząc uwag.    

    

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak,  Przewodniczący Rady Miasta Jakub 

Trenkner. 

  

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

            Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad zabytkami Miasta 

Zduńska Wola za lata 2019-2020 nie wnosząc uwag. 

 

Punkt 21 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola  

w zakresie wywozu śmieci - realizacja dotychczasowych umów, zestawienie kosztów 

ponoszonych przez mieszkańców z wysokością środków wypłacanych wykonawcy”. 

 

  Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym materiałem przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola  

w zakresie wywozu śmieci - realizacja dotychczasowych umów, zestawienie kosztów 

ponoszonych przez mieszkańców z wysokością środków wypłacanych wykonawcy”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, 

Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Kunert 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krata 

 

 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli  

pn. „Kontrola w zakresie wywozu śmieci - realizacja dotychczasowych umów, zestawienie 

kosztów ponoszonych przez mieszkańców z wysokością środków wypłacanych wykonawcy”. 

Punkt 22                                        

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Realizacja planu 

utwardzania dróg miejskich”. 

  Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym materiałem przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Realizacja planu 

utwardzania dróg miejskich”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli  

pn. „Realizacja planu utwardzania dróg miejskich”. 
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Punkt 23           

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza kosztów 

budowy i przyszłych zasad funkcjonowania budowanego basenu przy ul. Kobusiewicza”. 

  Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt. 

 

  W dyskusji udział wziął Łukasz Goldman pytając czy wszystkie wady (nie wliczając 

wad istotnych dla funkcjonowania budynku) zostały usunięte, jakie usterki pozostały jeszcze 

do usunięcia i czy został sporządzony protokół usunięcia wad i usterek, a jeżeli nie został 

sporządzony, to czy w związku z tym zostały naliczone kary umowne i jeśli zostały naliczone 

to jakie. 

 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora wyjaśniając, że informację  

na temat ilości i rodzaju usterek oraz terminów ich usuwania możemy przygotować. Wad  

i usterek było sporo, a usuwanie ich trwa cały czas. Trwają prace nad elewacją, która jest 

najbardziej widoczną wadą, która została stwierdzona już jesienią i próbowano ją usuwać dwu 

lub trzykrotnie, ale ze względu na warunki atmosferyczne nie było to w pełni możliwe i trzeba 

było poczekać na ustabilizowanie pogody.  

 

 W dalszej części dyskusji radny Łukasz Goldman zwrócił się z pytaniem czy protokół  

z usunięcia wad i usterek nie został podpisany przez strony. Ponadto radny zapytał jaka 

aktualnie (na dzień 22 kwietnia br.) jest wysokość kar naliczanych przez Zamawiającego i jak 

wygląda zaawansowanie prac na zewnątrz. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora informując, iż protokół nie został 

jeszcze podpisany przez strony. Ponadto poinformował, iż wysokość kary zmienia się każdego 

dnia, a dokładna informacja zostanie przygotowana. 

 

  W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kmiecik, radny Łukasz Gędek, 

radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Goldman, radny Janusz Plajzer. 

  

  Wyjaśnień udzielili: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt, Prezydent 

Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej materiałem, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza kosztów 

budowy i przyszłych zasad funkcjonowania budowanego basenu przy ul. Kobusiewicza”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Joanna Kucharska, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (7) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Jacek Krata, 

Dariusz Kubiak, Janusz Plajzer 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Kubiś  

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Kmiecik, Damian Kunert 

 

 Z przyczyn technicznych radny Dariusz Kmiecik nie mógł wziąć udziału w głosowaniu, 

lecz gdy miałby możliwość uczestnictwa w głosowaniu zagłosowałby przeciw. 

 

 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli  

pn. „Analiza kosztów budowy i przyszłych zasad funkcjonowania budowanego basenu przy  

ul. Kobusiewicza”. 

Punkt 24 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja 

Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana  

za pośrednictwem Informatora w programie eSesja.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował o działaniach podjętych 

od ostatniej sesji przez Prezydium Rady.  

 

 W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak prosząc o przybliżenie tematu 

spotkania w dniu 16 kwietnia br. w Inkubatorze Inicjatyw Społecznych przy ul. Łaskiej 38  

dot. koncepcji optymalizacji oferty przewozowej Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

  

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora informując, iż w miesiącach 

jesiennych przeprowadzany był audyt spółki pod względem funkcjonujących połączeń oraz 

ewentualnej optymalizacji połączeń, badane były przepływy pasażerów, trasy, a efektem audytu 

jest raport sporządzony przez firmę przeprowadzającą audyt, który posiada około 120 stron. 

Ponadto Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że jeżeli radny jest zainteresowany 

to może zostać mu udostępniony raport. 

 

 Radny Dariusz Kubiak poinformował, że jeżeli jest taka możliwość to chętnie zapozna 

się z treścią raportu. 

 

 Głos zabrał radny Łukasz Gędek, który poprosił o reasumpcję głosowania stanowiska 

Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza kosztów budowy i przyszłych zasad 

funkcjonowania budowanego basenu przy ul. Kobusiewicza”. 

 Wyjaśnień udzielili: radca prawny Bartosz Marchel, Sekretarz Miasta Izabela 

Dobrowolska. 

 

 W dalszej części  głos zabrał radny Wojciech Bladowski, radny Janusz Plajzer, radny 

Jacek Krata. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 
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Punkt 25 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż sesja w maju 

planowana jest na dzień 27 maja br., w czerwcu na dzień 24 czerwca br. oraz w sierpniu na 

dzień 

26 sierpnia br.  

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował również, że za 

pośrednictwem programu eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim na koniec 

marca 2021 r.; 

2) informację o sytuacji bezrobocia na lokalnym rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim 

w marcu 2021r.; 

3) sprawozdanie o rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim w miesiącu marcu 2021 r.; 

4) pismo Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 17 marca 2021 r., znak: 

SRM.0541.2.2021.MŁ dot. przekazania wyników konsultacji społecznych; 

5) pismo Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 9 marca 2021 r., znak: PNIK-

I.4131.239.2021 dot. zawiadomienia o wszczęciu postępowania w sprawie uchwały nr 

XXXI/549/21 Rady Miasta Zduńska Wola wraz z odpowiedzią Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola z dnia 16 marca 2021 r.; 

6) pismo z dnia 25 lutego 2021 r., (data wpływu do UM: 01.03.2021 r.) w sprawie zmiany 

obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego poprzez uchylenie 

obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego w całości wraz z wnioskiem 

o zmianę statusu poszczególnych działek wraz z odpowiedzią Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola z dnia 29 marca 2021 r.; 

7) pismo z dnia 19.04.2021 r. pracowników Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji w Zduńskiej Woli dot. niepokojącej sytuacji w spółce.  

 

 Ponadto, za pośrednictwem Informatora eSesja radni również artykuły  

dot. oświadczeń majątkowych: 

1) „Surowe konsekwencje za niezłożenie oświadczenia majątkowego o czasie. Kiedy 

mijają newralgiczne terminy”; 

2) „Błędy w oświadczeniach majątkowych – czego należy unikać przy wypełnianiu 

deklaracji?”. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przypomniał, iż 30 kwietnia mija termin 

złożenia oświadczenia majątkowego. 

 

 Głos zabrał radny Piotr Pacelt prosząc o zestawienie wynagrodzeń pracowników  

w spółce MPWiK. 

 

 Radny Dariusz Kubiak poprosił o zestawienie wynagrodzeń pracowników  

we wszystkich spółkach miejskich. 

 

 Radny Łukasz Goldman również zabrał głos prosząc o zestawienie wynagrodzeń 

pracowników w spółce MPWiK. Ponadto radny Łukasz Goldman poprosił o nowy schemat 

organizacyjny spółki MPWiK, jakie komórki się pojawiły w spółce.  

 

Radny Dariusz Kubiak poprosił o informację na najbliższą sesję jakie działania 

Prezydent Miasta podejmie w związku z pracownikami oraz Zarządem MPWiK. 
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W dalszej części głos zabrał radny Łukasz Goldman pytając czy jest jeden protokół 

odbioru czy są dwa, czy kwota w wysokości 70% została zwrócona Wykonawcy. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora informując, iż radny otrzyma 

informację na piśmie. 

 

  Radny Łukasz Gędek odniósł się do wypowiedzi Zastępcy Prezydenta Miasta Pawła 

Szewczyka w sprawie funduszy na przebudowę dróg. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner odniósł się do pisma pracowników 

MPWiK. 

 

  W tej samej sprawie głos zabrali radny Dariusz Kubiak, radny Tomasz Pohl, radny 

Janusz Plajzer. 

 

 Głos zabrał radny Jacek Krata w sprawie podwyżek czynszu dla osób wynajmujących 

lokale w zasobach TBS. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

Punkt 26 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

  Radny Piotr Pacelt – interpelacja w sprawie: mówi się, że prowizorki są najtrwalsze. 

Jedną z nich, czyli zatokę parkingową wykonaną chyba tymczasowo z otoczaków i zwykłych 

płyt chodnikowych przed blokami Żytnia 18 i Żytnia 16 chyba już czas najwyższy pożegnać. 

Interpelacja, do której namówił mnie jeden z mieszkańców … dotyczy wprowadzenia do 

budżetu Miasta Zduńska Wola na rok obecny przebudowy obu tych zatok parkingowych na 

takie z nawierzchnią utwardzoną i oczywiście z miejscami dla osób niepełnosprawnych 

z właściwym oznakowaniem. Mam nadzieję, że na ul. Żytniej w bezpośrednim sąsiedztwie 

przedszkola uda się to zrobić. W załączeniu dokumentacja zdjęciowa. 

 

  Radny Piotr Pacelt – wniosek w sprawie: zmiany organizacji ruchu na sięgaczu ulicy 

Klonowej w Zduńskiej Woli poprzez wprowadzenie zakazu wjazdu ciągników rolniczych, lub 

wprowadzenia innej zmiany oznakowania pionowego, która spowoduje nie rozjeżdżanie 

nawierzchni drogi. Miasto Zduńska Wola inwestuje w naprawę nawierzchni dróg gruntowych, 

a właściciele nieruchomości w gminie Zduńska Wola zamiast korzystać z możliwego dojazdu 

od drogi gminnej skracają sobie drogę i uprawiając grunty rolne niszczą jednocześnie drogi 

miejskie. W załączeniu dokumentacja zdjęciowa (możliwa trasa dojazdu zaznaczona jest linią 

ciągłą, a niszczona droga miejska 

 

  Radny Jacek Krata - wniosek w sprawie: remontu chodnika na terenie miasta Zduńska 

Wola, teren ul. Szadkowska 20. 

 

 Radny Jacek Krata - wniosek sprawie: budowy chodnika na terenie miasta  

ul. Szadkowska 22. 

 

 Radny Łukasz Gędek - wniosek w sprawie: zainstalowania w Zduńskiej Woli 

samoobsługowych stacji napraw rowerów. 

 

 Radny Łukasz Gędek - zapytanie w sprawie: podać podstawę prawną, którą stosuje TBS 

„Złotnicki” Sp. z o.o. i nie umarza zaległości czynszowych mieszkańcom, którzy otrzymali 
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prawomocne postanowienie sądu o upadłości osoby fizycznej nieprowadzącej działalności 

gospodarczej, tak zwanej „upadłości konsumenckiej”. Czy zaległość czynszowa w takim 

przypadku nie powinna być anulowana osobie fizycznej, ale również anulowana w zapisach 

księgowych na koncie zajmowanego przez mieszkańca lokalu. Jakie procedury obowiązują 

w TBS „Złotnicki” Sp. z o.o., jeśli przed postanowieniem o upadłości konsumenckiej wobec 

mieszkańca zapadł wyrok o eksmisję, który był spowodowany zadłużeniem, które zostało 

umorzone postanowieniem? 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner – interpelacja w sprawie: zamontowanie 

progów zwalniających przy ul. Getta Żydowskiego przy Przedszkolu nr 2. 

 

 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska – wniosek w sprawie: 

oznakowania pionowego wskazującego kierunek dojścia do Alei Dębów Pamięci Ofiar 

Katyńskich w kategorii znaków informacyjnych przy ulicach Złotnickiego/Parkowa. 

 

Punkt 27 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady XXXIII sesji Rady 

Miasta wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

          Przewodniczący Rady Miasta 

 

/-/ 

 

        Jakub Trenkner 

Protokołowała: 

Estera Michalska 

 


